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Záznam  z valné  hromady  TJZ  konané  3. května 2011 

 
1)   Zahájení     

Valnou hromadu (VH) zahájil předseda Ing. Petr Zajíček v 18:10 hod. 
V úvodu seznámil přítomné s „deníčkem předsedy“ přehledně ukazující na činnost 
předsedy od jeho nástupu do funkce a s navrženým programem VH, který byl rozdán 
delegátům. 
 S předloženým programem byl vyjádřen               jednomyslný souhlas 

2)   Návrh a volba zapisovatelů 
Zapisovatelé: Ing. Kerhart, Ing.Cincibuch 

3)   Návrh a volba ověřovatelů zápisu 
      Ověřovatelé:  M. Stříbrný a V. Habánová 
4)   Návrh a volba mandátové komise 
      Mandátová komise:  Ing. Pavelka, pí. Sokolová   
5) Návrh a volba komise pro návrh usnesení 
 Návrhová komise: Ing. Kostka, Ing. Vojtěch, E. Bauerová  

      S navrženými členy výše uvedených orgánů VH byl vyjádřen                                  souhlas  

      Informace Ing. Pavelky: přítomno je 32 delegátů ze zvolených 34. 
                    VH je usnášení schopná. 

6)   Zpráva o činnosti od minulé VH (2010)  (přednesl Ing. Zajíček) 
− ke konci roku 2010 měla TJZ  323  členů (cvičících a turistů); 
− průměrný věk 66 let; 
− výbor se sešel celkem 7x a kontroloval závěry z minulé VH; 
− se Sokolem Karlín byl projednáván úklid a problémy s vodou v umyvárnách; 
− výbor vyzývá členy, aby na případné nedostatky v úklidu upozornili; 
− vyplavení činkárny. O prázdninách byla organizována oprava činkárny, vymalování a 

úklid. Návrh nového uspořádání zpracoval p. Mareš; 
− vzhledem k častým poruchám zakoupen nový magnetofon (2.200,- Kč), výbor se snaží 

zajistit přechod  na digitalizaci hudby;  
− byla provedena inventura majetku (klíče nebyly dohledány), bylo proto nutné pořídit 

nové zámky a klíče. Inventura skříněk a jejich pronájem přinesl TJZ cca 10 tis. Kč; 
− předávací protokol podepsán 26.10.2010; 
− informace od E. Bauerové o  možnosti získání cvičenců od Slovanu Praha. Získat tyto 
členy se nepodařilo; 

− lyžařské zájezdy. V roce 2010 byla dotace 17 tis. Kč. Pro rok 2011 bylo provedeno 
výběrové řízení na dopravce a výsledkem za 5 lyžařských zájezdů je vyrovnané 
vyúčtování bez dotace; 

− doklady o kvalifikaci cvičitelů (kopie jsou založeny v archivu). Výbor navrhuje 
školení těch cvičitelů, kteří mají staré osvědčení; 

− naplnění cvičebních hodin (min 10 cvičenců). Přehled (Tabulku obsazení cvičebních 
hodin) obdrželi delegáti. Výbor navrhuje zrušení některých málo obsazených hodin; 

− od roku 2011 nová legislativa. Dohody o provedení práce jsou s cvičiteli uzavírány 
písemnou formou (do 06/2011); 

− kontrola uložení finančních prostředků. Dosud vkladový účet 0,4% a běžný účet 0,1%. 
Nová smlouva s ČS: vkladový účet 1,3% a běžný účet 0,45%, služba 24 a dálková 
kontrola pohybu na běžném účtu; 
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− inventura map a průvodců uložených v činkárně pro činnost turistů. Pro větší využití 
byly nabídnuty k použití všem členům TJZ (zprostředkuje I. Kalous); 

− byly uhrazeny faktury za práce účetního za roky 2009 a 2010 (ekonom p. Chvalný 
dnes pí. Dykastová); 

− dotace ze státních prostředků v roce 2010 za rok 2009 byly 24 tis. Kč. Pro letošní rok 
je výše dotace nejasná. Valná hromada Pražské tělovýchovné unie (PTU)  11.5.2011; 

− předseda navázal kontakt s Ministerstvem školství s žádostí o dotaci, ale MŠ nemá 
žádný dotační titul. Pouze navrhlo pokusit se o dotaci na Praze 8; 

− spolupráce s revizní komisi (RK) byla dobrá a pomohla předsedovi v jeho práci. RK 
provedla kontrolu placení příspěvků na cvičení žen; 

− ztrácí se cvičební náčiní (podložky, tyče, míče, činky). Výbor zatím nenakoupí nové; 
− zdražení služeb pošty za pronájem PO Box (4.500,- Kč). Proto změna doručovací 

adresy: TJZ, Malého 319/1, 186 00 Praha 8 a umístění schránky na dveřích Sokola 
Karlín; 

− tajemníkem TJZ se stal Ing. Pavelka; 
− získávání nových členů. TJZ provozuje webovou stránku pro informovanost veřejnosti 

o činnosti, o kterou se stará p. Mareš. Dále pro získání nových členů zařazuje TJZ 
v pondělí a ve středu od 17 hod. nově koncipovaný druh cvičení (protahovací) pro 
muže i ženy (Vojtěch, Mandová); 

− informace o přípravě VH. Klíč 1 delegát na cca 10 cvičenců; 
− zápisy z výborových schůzí jsou dostupné na webu: http://tj- zdravi.wz.cz; 
− plnění usnesení z minulé VH: splněno. 

7)  Zpráva o hospodaření v roce 2010 a plán na rok 2011  (Ing. Kazda) 
− delegátům byl předán přehled příjmů a výdajů za rok 2010 a plán na rok 2011. 

(Tabulka sledování a tvorby rozpočtu TJZ). Rok 2010 ztráta 215,25 tis. Kč. V roce 
2011 bude TJZ hospodařit se ztrátou 156,1 tis. Kč; 

− byla podána informace k jednotlivým položkám tabulky; 
− stav na účtech k  31.12.2010:  1.553,- tis. Kč  (Tabulka jmění na účtech TJZ v tis. Kč).    

8)  Zpráva revizní komise   (RK)   (pí. Habánová) 
− RK se sešla 2x a provedla kontrolu pokladny a faktur; 
− kontrolovala platební disciplinu v oddíle žen (úterky a čtvrtky); 
− navrhuje schválit účetní závěrku roku 2010 bez výhrad. 

9)  Návrh odměn funkcionářům (VTJZ a RK)  (Ing. Zajíček) 
− dohoda na provedení práce na konkrétní úkoly; 
− RK:    3.600,- Kč 
− výbor:  8.500,- Kč 
− předseda:       14.000,- Kč   za   (09/2010 – 03/2011). 
                            14.000,- Kč   za   (04 – 12/2011) 

10)  Diskuse k předneseným materiálům 
 Pouze objasnění několika výše uvedených bodů. Byl podán výklad k záměru umožnit 

placení příspěvků převodem. 

11)  Zpráva mandátové komise 
  Mandátová komise oznamuje, že přítomno je 33 delegátů. VH je usnášení schopná. 
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12)  Návrh usnesení č. 1 (Přednesl člen návrhové komise Ing. Kostka) 
  VH bere na vědomí: 

1.- přednesenou výroční zprávu o činnosti VTJZ 
   - zprávu o hospodaření v roce 2010 

            - zprávu RK za rok 2010 
2. změnu doručovací adresy na „TJ Zdraví, o.s., Malého 319/1, 186 00 Praha 8 
3. informaci o možnosti úhrady členských a oddílových příspěvků bezhotovostním    

.převodem (viz Informace č.3/2011) 

  VH schvaluje:   
1. účetní závěrku roku  2010  a převod hospodářského výsledku s účetní ztrátou ve výši 

-193.677,41 Kč do základního jmění TJZ; 
2. rozhodnutí výboru TJZ o změně režimu odměňování předsedy, a to z odměny v rámci 

DPP za plnění konkrétních úkolů, na úhradu na základě objednávky a vystavené 
faktury na administrativní práce ve výši 14000 Kč za rok 2011 s platností od 1.4.2011 
do 31.12.2011; v období od 1.9.2010 do 31.3.2011 platí DPP uzavřené na plnění 
konkrétních úkolů; 

3.výplaty členům výboru za práce v roce 2010 na základě uzavřených DPP na plnění  
konkrétních úkolů v celkové výši 8500 Kč; 

4.výplaty členům RK za práce v roce 2010 na základě uzavřených DPP na plnění 
konkrétních úkolů v celkové výši 3600 Kč,-.  

13)  Hlasování o návrhu usnesení č. I 
    Výsledek hlasování:                 pro:  33     proti:  0    zdrželo se: 0. 
         Závěr:  schváleno 

14)  Informace o svolání valné hromady PTU  (pí. Hlaváčová) 

 Valná hromada Pražské tělovýchovné unie (PTU) je svolána na 11.5.2011. Za TJZ se 
zúčastní Ing. Zajíček a pí. Hlaváčová (jeden delegát s právem hlasovacím). Na programu 
bude otázka dalšího výhledu a především financování tělovýchovy v Praze. 

15)  Finanční současnost a budoucnost TJZ   (Ing. Zajíček) 

− Ing.  Zajíček předložil velmi důkladně a názorně zpracované podklady o  
předpokládaném finančním vývoji TJZ. Tabulky (Kalkulace trendu ve finančních 
ztrátách TJZ), (Jmění na účtech TJZ v tis. Kč) a graf (Majetek na účtech v tis. Kč) od 
roku 2005 do roku 2015 obdrželi delegáti na začátku jednání.  

Rok 2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 
Jmění 2731 2076 2133 2137 1577 1553 1420 1250 1050   870   690 

− seznámil delegáty s vlivy na plán činnosti a na rozpočet v dalších letech; 
− vzhledem k jasným trendům přednesl návrh úsporných opatření VTJZ; 
− nájem tělocvičny zaplacen do 06/2012; 
− struktura výdajů TJZ: cvičitelé 39%, nájem 39%, ostatní režie 13%, odměny 5%, 

lyžařské zájezdy 3%, turisté 1%; 
− možnosti úspor:  hlavni:    - rušení málo obsazených hodin = úspora v nájmu +  

                                                         úspora v nákladech na mzdy cvičitelů; 
        -zvýšení oddílových příspěvků; 

                    -snížení mezd cvičitelů; 
vedlejší:   -poplatky na lyžařské zájezdy  (200/230 Kč); 
         -mzdy a poplatky za služby; 
         -výběr příspěvků. 

16)  Přestávka s občerstvením 
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17)  Diskuse k návrhu úsporných opatření VTJZ na rok 2011 a dalším volným tématům 
Návrh na sloučení prvních dvou hodin v úterý a ve středu vyvolal velkou diskusi. V úterý 
se jedná o celkem 25 a ve středu o 24 cvičících.  
Ženy cvičící v úterý předložily petici požadující ponechání obou hodin. 
Ing. Kazda:     navrhl pokusně sloučit alespoň cvičení mužů ve středu. 
Ing. Křenek:  jako delegát za cvičení mužů od 14 hod. řekl, že by tento návrh obtížně                 

obhajoval, když stavy cvičících žen a mužů jsou prakticky stejné. 
V. Habánová:  navrhuje zkrátit období výběru příspěvků ze tří týdnů na dva. 

 Celkově nebyly námitky na zvýšení poplatku za cvičení. 
 Na dotaz žen proč mají ženy méně hodin než muži, když je jich více, bylo vysvětleno, že 

hodin je stejně (hodiny v pondělí a ve středu od 17 hod. jsou společné pro muže a ženy) a 
ženy používají větší tělocvičnu.. 

 Volné téma: 
 Ing. Kazda požaduje doplnění návrhu usnesení, že jakékoliv platby pro členy výboru 

budou dodatečně schváleny VH.  
 Proti tomu byla vznesena námitka na konkrétní postup v případě, že by ke schválení již 

vyplacených částek nedošlo. Problematické vracení peněz, z kterých již byly zaplaceny 
odvody.  

 K ceně lyžařských zájezdů větší diskuse. Závěr: ponechat jednotnou cenu pro členy TJZ i 
hosty a navrhovanou výši poplatku 200,- Kč upravit podle aktuálních cen autobusu tak, 
aby podobně jako letos zájezdy proběhly bez dotace. 

 
18)  Plán činnosti na rok 2011 a návrh rozpočtu na rok 2011   (Ing. Zajíček, Ing. Kazda) 

− Tělocvičny jsou zaplaceny do 06/2012. VTJZ bude jednat se Sokolem Karlín o novém 
pronájmu od 09/2012, případně hledat jiné řešení. Dosud platíme za velkou tělocvičnu 
330,- Kč/hod. a za malou 205,- Kč/hod.;  

− Finanční plán na rok 2011 viz (Tabulka sledování a tvorby rozpočtu – plán 2011), 
očekávaná ztráta  -156,1 tis. Kč; 

− VTJZ bude nadále hledat úsporná opatření. Stav jmění na konci roku 2011 viz tabulka 
(Jmění na účtech TJZ v tisících Kč) bude 1420 tis. Kč. 

 

19)  Návrh usnesení č. II    (přednesl Ing. Kostka) 
VH bere na vědomí. 

1. informaci o konání VH PTU 11.5.2011 – účast Ing. Zajíček; 
2. informaci o současné finanční situaci a trendech dalšího vývoje 
3. návrh úsporných opatření z pohledu VTJZ 

      VH schvaluje: 
1. redukci cvičebních hodin o 2, a to ve středu a v úterý od 14:00 hod. (1x muži a 

1x ženy) s účinností od 1.9.2011 – úspora cca (230+205)x 42 = 36 tis. Kč/ rok; 
2. zvýšení oddílových příspěvků od 1.9.2011 o 100 Kč/1hod. týdně – úspora 40 

tis. Kč. za půl roku (400 člověkohodin týdně); 
3. úprava poplatků účastníků na zájezdech na hory na 200,- Kč pro všechny 

účastníky. úpravu této částky podle aktuální ceny autobusu; 
4. přednesený „Plán činnosti“ a návrh plánu výnosů a nákladů TJZ pro rok 2011 

s plánovanou ztrátou ve výši  -156,1 tis. Kč  za předpokladu, že budou 
schválena všechna výborem navržená úsporná opatření. 
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20)  Hlasování o návrhu usnesení č. 1I 
       1)  redukce cvičebních hodin 

   a)  zrušit dvě hodiny  
    Výsledek hlasování:                 pro:  9     proti:  19    zdržel se: 5 
                        b)  zrušit pouze hodinu mužů 
    Výsledek hlasování:                 pro: 10    proti:  15    zdržel se: 3 

        Závěr:  neschváleno 

            2)  zvýšení oddílových příspěvků za 1 cvičební hodinu/týden  na půl roku o 100,- Kč 

     Výsledek hlasování:                 pro:  29     proti:  0    zdržel se: 4. 

        Závěr:  schváleno od 1.9.2011  

            3)  jednotný poplatek za lyžařské zájezdy 200,- Kč s úpravou ceny podle aktuálních 
nákladů dopravy, aby zájezd proběhly bez dotace. 

    Výsledek hlasování:                 pro:  32     proti:  0    zdržel se: 1. 
         Závěr:  schváleno 

            4)  VH schvaluje návrh plánu rozpočtu a plán činnosti na r. 2011, protože ale nebyla 
schválena výborem navržená úsporná opatření, s plánovanou ztrátou 175.100,- Kč. 

      Výsledek hlasování:                 pro:  31     proti:  0    zdržel se: 0. 
         Závěr:  schváleno 
 
21)  Návrh usnesení č. III    (přednesl Ing. Kostka) 

      Úkolem pro VTJZ zůstává hledat další úspory, zejména při jednání o novém 
pronájmu tělocvičen tak, aby byla minimalizována ztráta; 

 
22)  Hlasování o návrhu usnesení č.  III 

                         Výsledek hlasování:                pro:  31     proti:  0    zdržel se: 0. 
        Závěr:  schváleno 
 

Hned na toto hlasování, když už delegáti počítali s ukončením schůze, návrhová komise zcela 
nečekaně a bez jakékoliv diskuse a zdůvodnění, na podnět Evy Bauerové, navrhla zvýšení 
členských příspěvků TJZ  pro turisty, kteří necvičí, na 200,- Kč. 

                         Výsledek hlasování:                pro:  22     proti:  2    zdržel se: 4. 
        Závěr:  schváleno 
 

23) Závěr  
      Předseda TJZ Ing. Zajíček, poděkoval delegátům a ukončil valnou hromadu ve 21:15 hod. 
 
 
 
 
 
 

                                                          Zaznamenal:  V. Kerhart, P. Cincibuch 
 
 
 


